
Jerzy Bożek
Radny Rady Miejskiej
w czechowicach-Dzie dzicach

W nawiązaniu do wniosku z dnia 10.07 ,ż0I7I. przypominam proŚbę o Podjęcię działańw

zakresie remontu lub wymiany nakładki asfaltoweiorńutwardzenie PobocZY naul. Przedszkolnej

w Ligocie.
odcinek tej ulicy na długości 180 m. po pracach wodno _ kana|izacyjnych nie został odtworzony

i jest w bardzo złym stanie technicznym,

Mając nawzg|ędziebezpieczeństwo zńaszczanajmłodszych mieszkańców naszej gminy,

którzy uczęszczajątą-arogą do przedszkola i szkoły proszę o podjęcie dzińań w pierwszej

kolejności,
W przypadku braku środków na kompleksową napraw9 z wymianą nakładki asfaltowej wnoszę o

zŃ.atanie dziur orazo utwardzenie poboczy np. fiezan asfaltowym, który zniweluje częściowo ostre

załamania krawędzi poboczy asfaltu,

Działan\eto prrylrin*ię do zmniejszenia kosźownych napraw samochodów dowozących

również tą drogą dztęcido w/w placówek, oraz poprawibezpieczeństwo pieszych i rowerzystów

zmuszonych obecnie do niebezpi ecznychrrrurr.*ró* zjeżdżaniaiwjeżdżantana jezdnię ustępując

miejsca samochodom.
proszę o podanie informacji kiedy zostanąpodjęte prace mające na celu poprawę istniejącego

stanu.
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Wniosek radnego

Dotyczy:Remontu ul. Przedszkolnej w Ligocie,

Czechowic e,Dziedzice 1 2.03.20 1 8
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